



Morison Muscat

An independent member of Morison KSi

P.O Box 2123, Postal Code 112, Ruwi,
Sultanate of Oman
+968 2206 0043
+968 2206 0040
info@morisonmuscat.com
www.morisonmuscat.com

Greetings,

Subject: Disclosure of a Judicial Judgment

On behalf of Sweet of Oman Company, registered in Commercial Registration No. (1286862), and with reference to the above subject, we inform you that a preliminary judgment was issued by the Court of First Instance in Muscat on June 30, 2025, and the operative part of the judgment was as follows: **First:** "The court ruled in the two joinder and joined lawsuits, as the judgment was issued in the lawsuit filed by the Financial Services Authority and the lawsuit filed by one of the shareholders against some members of the Board of Directors and the Executive Management, with a single judgment that obliged them to pay an amount of (5,000,000 OMR) five million Omani Riyals, and obliged them to pay expenses, and rejected any requests in excess of that, all in accordance with the reasons set out

Second: "The court ruled that the procedures for dissolving and liquidating Oman Sweets Company SAOG are invalid, and that all actions taken since the date of liquidation are null and void and obliging the third defendant (the Ministry of Commerce, Industry and Investment Promotion) to restore the situation to what it was before the liquidation. and obliging the first defendant to pay the expenses, and rejecting the requests therefor, in accordance with the reasons set out in the reasons."

Note that this judgment is a preliminary judgment and the liquidator will appeal the judgment in accordance with the procedures and laws in force.

This letter comes in fulfillment of the duty to disclose the conclusions of the esteemed court in its judgment in the two commercial cases. Please accept with the utmost respect and appreciation.

Sweet of Oman Company SAOG (Under Liquidation)
Liquidator – Morrison Muscat Chartered Accountants



تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إفصاح بحكم قضائي

بالنيابة عن شركة حلويات عمان المسجلة بالسجل التجاري رقم (1286862)، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بأنه قد صدر حكم ابتدائي من المحكمة الابتدائية بمسقط بتاريخ 30 يونيو 2025 وكان منطوق الحكم كالآتي:
أولاً: "حكمت المحكمة في الدعويين الضامة والمضمومة حيث أن الحكم صدر في الدعوى المقامة من هيئة الخدمات المالية والدعوى المضمومة اليها من أحد المساهمين ضد بعض أعضاء مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وذلك بحكم واحد قضى بإلزامهم بأن يؤديوا لشركة حلويات عمان ش م ع مبلغ وقدره (5,000,000 ر.ع) خمسة ملايين ريال عماني، وإلزامهم بالمصاريف، ورفض ما زاد على ذلك من طلبات، وذلك كله وفقاً للمبين بالأسباب"

ثانياً: "حكمت المحكمة ببطلان إجراءات حل وتصفية شركة حلويات عمان ش.م.ع.ع، وبطلان كافة التصرفات التي تمت منذ تاريخ التصفية وإلزام المدعي عليها الثالث (وزارة التجارة والصناعة وترويج الاستثمار) بإعادة الحال إلى ما كان عليه قبل التصفية. وإلزام المدعي عليها الأولى بالمصاريف، ورفض ما على ذلك من طلبات وذلك وفق المبين في الأسباب."

علماً بأن هذا الحكم هو حكم ابتدائي وسوف يقوم المصفي باستئناف الحكم حسب الإجراءات والقوانين المعمولة بها.

ويأتي هذا الخطاب أداءً لواجب الإفصاح عما خلصت إليه المحكمة الموقرة في حكمها في الدعويين التجاريين.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير.

شركة حلويات عمان ش.م.ع.ع (تحت التصفية)
المصفي – موريسون مسقط محاسبون قانونيون